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Fractie Vraagsteller 

 

Vraag Antwoorden 

AB N. Dauven ZLSM: 
Graag ontvangen we een update over de stand van zaken bij de Zuid 
Limburgse Stoomtrein Maatschappij.  
Indien we komende zomer weer een Stoomtrein in Valkenburg 
centrum willen is het nu het moment om actie te ondernemen. De 
wethouder heeft toegezegd dat er een klasje voor machinisten komt 
en er actief gezocht ging worden naar machinisten voor de 
stoomtrein. Met het oog op het opleidingstraject en de duur hiervan 
denkt onze fractie dat langer wachten niet verstandig is. We 
vernemen graag van de wethouder hoe hij hier tegenaan kijkt. 
 
Digitaal Parkeersysteem:  
Ondanks de vele inspanningen van de wethouder blijven we klachten 
ontvangen over het digitaal parkeersysteem. Deze klachten zijn 
telkens afkomstig van een oudere groep inwoners die zich niet senang 
voelen in het gebruik van digitale communicatie of computers. We 
willen de wethouder vragen of er beleid ontwikkeld kan worden om 
aan de noden van betreffende groep tegemoet te komen. 

 

VVD --- --- --- 

CDA M. Knubben Meer betalen voor afval 
Het regent klachten over de hoogte van de kosten verbonden aan het 
aanbieden van bepaalde soorten afval bij milieupark Valkenburg. De 
klachten hebben vooral betrekking op grond, bouwpuin en hout. 
 
Vragen:  

 De afvalwijzer 2018 stelt dat aan de verbreding van de 
samenwerking voor de inwoners van Valkenburg geen extra kosten 
zijn verbonden. Toch is er sprake van aanzienlijke verhogingen 
voor diverse soorten afval. Kan het college nader uitleg geven 
over de verhogingen van de kosten en de redenen hiervan?  

 Rd4 kan diverse afvalstromen zonder meer doorverkopen, zoals 
metaal, hout en papier o.a. als grondstof voor bouwmaterialen en 
brandstof. Waarom moet er dan toch (extra) voor betaald worden? 

 Is vragen van geld voor producten die zonder meer hergebruikt 

 



kunnen worden niet erg vreemd? 

 Heeft verhoging van kosten niet meteen tot gevolg dat er weer 
meer gedumpt gaat worden in de openbare ruimte?  

 Hoe wordt hier in de regionale samenwerking en door het college 
tegen aan gekeken?  

PGP --- --- --- 

VSP --- --- --- 

 


